



# Mie NIELSEN

Represents  
Strokes  
Olympics  
World  
Europe

Danish Federation  
Backstroke  
- - 1   
- - 1   
3  1  1 



We are pleased to welcome **Mie NIELSEN** at the Mare Nostrum Tour 2018.



- Daughter of Benny NIELSEN, who who silver in the 200m Butterfly at the 1998 Olympics, she's a backstroke specialist who holds numerous National Records.
- After missing the 2013 World Championships because of a knee injury, she won a bronze medal in the 100m backstroke at the 2015 World Championships in Kazan.
- At the 2016 Olympic Games in Rio, she won a bronze medal alongside his teammates in the 4x100m medlay relay, setting a new European record with a time of 3:55.01.



Nous avons le plaisir d'accueillir **Mie NIELSEN** au Mare Nostrum Tour 2018.

Save the date : June 16<sup>th</sup> & 17<sup>th</sup> 2018  
Place : Louis II stadium, Monaco



- Fille de Benny NIELSEN, qui a gagné la médaille d'argent au 200m Papillon aux Jeux Olympiques de 1998, elle est spécialiste du dos et détient de nombreux records nationaux.
- Après avoir raté les Championnats du Monde de 2013 à cause d'une blessure au genou, elle remporte une médaille de bronze au 100m dos lors des Championnats du Monde de 2015 à Kazan.
- Aux Jeux Olympiques de 2016 à Rio, elle remporte une médaille de bronze aux côtés de ses coéquipiers dans le relais 4x100m 4 nages, établissant un nouveau record européen avec un temps de 3: 55.01.